
Bestyrelsesmøde	tirsdag	den	27	oktober	kl	1830	i	Kliplevhallen.	
	
Alle	bestyrelsesmedlemmer	var	tilstede.	
	
Dagsorden:	
	
1.	Velkomst	og	godkendelse	af	sidste	referat.	
Ole	bød	velkommen	og	referatet	blev	godkendt	uden	bemærkninger	–	Svend	Aage	måtte	beklage,	at	han	
havde	glemt	at	invitere	en	person	med	til	mødet	fra	DGI.		
	
2.	Regnskab	og	budget.	
Kasse/bank	udgør	pr.	dato	kr.	198.859,00,	hvilket	er	ca.	kr.	13.000,00	lavere	end	sidste	år.	Her	gøres	der	
opmærksom	på,	at	badminton	har	givet	en	gave	til	hallen	på	kr.	8.500,00,	hvilket	er	en	ekstra	ordinær	
udgift,	og	som	ikke	kommer	igen.				
	
3.	Orientering	ved	formanden.	
Ole	kunne	oplyse,	at	Tina	Andresen	stopper	i	Kliplev	mærken	ekstraordinært,	og	nyt	medlem	for	LIF	er	valgt	
Klaus	Møller,	som	i	forvejen	er	medlem	af	bestyrelsen	for	mærken.	
Formandsmøde:	Gymnastik	mener,	at	afdelingen	måske	i	et	år	eller	to	har	betalt	kontingent	til	DGI	for	de	
andre	afdelinger	under	LIF	–	Svend	Aage	mener	ikke	umiddelbart	at	dette	har	været	tilfældet.	Gymnastik	
gør	ikke	mere	ved	sagen.	
Sæsonprogram	skal	det	fortsætte??	–	ikke	alle	husstande	modtager	dette	program	p.g.a.	nej	til	reklamer.		
Drøftelse	af	spørgsmålet	tages	op	senere.	
Den	29	september	har	der	været	skolebadminton	i	hallen	–	Skolen	vil	gerne	have	2	dage	yderligere	–	vi	
betaler	udgift	til	DGI	instruktør.	
	
4.	Bordet	rundt.	
Heidi	været	på	kursus	som	hjælpetræner	
søndag	den	25.	oktober	sammen	med	Jan.	Vil	gerne	på	næste	kursus	til	januar	–	Svend	Aage	tilmelder.		
Skal	de	unge	spillere	(ungdom)	have	spilletrøjer??		Bjørn	undersøger	prisen	hos	Sportigan.	
Bjørn:	Været	til	stævne	den	24	oktober	i	Augustenborg	for	ungdom	–	et	godt	stævne.	
Ole:	Serie	3	holdet	er	trukket	p.g.a.	få	spillere.	I	år	har	vi	3	hold	mod	4	hold	sidste	år.	
Generel	dårlig	opbakning	til	træning	blandt	vore	spillere	–	flere	baner	ledige.	Det	halter	også	hos	Ældre	
idræt.	4	spillere	har	været	i	grænsehallen	med	deltagelse	af	andre	klubber.	Spillerne	blev	mixet	–	et	godt	
initiativ.	
Else:	Onsdag	mange	ledige	baner	–	mandagen	er	godt	besat.	
Lone:	Julehygge	blandt	alle	spillere	den	sidste	træningsdag	inden	jul	–	der	sker	et	mix	af	spillerne	den	aften	
–	Lone	laver	et	oplæg.	
Klublivdanmark	–	udbetaling	sker	den	1.	om	måneden.	Der	er	p.t.	tilmeldt	7	personer	til	aftalen.	Man	kan	
tilføje	bankoplysninger	inde	på	LIF	badminton	profil,	så	bliver	det	automatisk		sat	på	kontoen	(hvis	der	er	
noget)	
Jacob:	Både	motion	og	senior/veteran	har	problemer	med	at	fylde	banerne	op.	Måske	skulle	vi	lade	de	
bedste	motionister	spille	sammen	med	senior,	og	så	reducere	afdelingens	træningstid	i	hallen.	Som	det	er	i	
øjeblikket	betaler	vi	halleje	til	noget	som	vi	ikke	udnytter	100%	-	der	var	ikke	umiddelbart	enighed	om	
dette.	
Svend	Aage	–	ingen	kommentarer		
	
5.	Evaluering	af	arrangementer:	
Klubmesterskaber	afholdes	den	den	13.	marts	i	Kliplevhallen.	
Påskefrokost	lørdag	den	2.	april	i	Kliplevhallen		–	badminton	yder	ikke	tilskud	til	arrangementet.	



Sidste	træning	for	motion,	senior,	veteran	er	uge	15.	
Sidste	træning	før	jul	den	17.	december	og	opstart	uge	1	igen.	
Generalforsamling	for	år	2015	afholdes	den	15.	marts	2016	kl.	1930	i	Kliplevhallen.	
	
6.	Åben	for	tilføjelser:	Intet	til	punktet.	
	
7.	Evt.	–	ingen	bemærkninger	
	
8.	Næste	møde	den	5.	januar	i	Kliplevhallen	kl.	1730	–	efter	mødet	nytårsfrokost.	Max	pris	kr.	125,00	pr.	
person	excl.	drikkevarer–	Jacob	aftaler	nærmere	med	halbestyreren	om	menu.	
	
Referat.	
	
Jacob	Jacobsen	
Sekretær.		
	
		


